
FAU referat 5. januar 2015 

Deltakere: 1A, 1C, 1D, 2A, 2B, 2C, 2D, 3A, 3B, 3C, 4B, 4C, 5A, 5B, 5C, 6A, 6D, 7A, 7B, 7D, 

SFO1, Kjartan 

Fraværende: 1B, 4A, 6C, SFO 2 

Referent: Linn Drøsdal 

 

 

1. Godkjenning av referat 

Overføres til punkt 1 for møtet i februar – både godkjenning av referatet fra 1. desember samt 

dette referatet.  

 

2. Info fra ledelsen 

 Pr i dag er svarprosent på foreldreundersøkelsen kun 40 %. Svarfrist fredag 9.januar.  

 100 nye førsteklassinger til høsten pr i dag 

 Utbygging v/pyramiden er snart klar for politisk behandling/godkjenning, estimert 

ferdigstillelse januar 2016.  

 Grusbanen omgjøring til kunstgress. Eiendom har ingen midler til dette prosjektet, og skolen 

lokalt har heller ikke penger til dette prosjektet.  

 

3. Faste FAU aktiviteter.  

 Elevkveld: FAU sekretær sender informasjon/påminnelse til 5.-7. trinn angående 

gjennomføring av Elevkveld.  

 Dugnad (1.trinn): samkjøring med Kjartan. 1. trinn FAU representantene har ansvar for 

dette.  

 Evaluering av Lysfest utføres etter dagens FAU-møte.  

 

4. Eventuelt 

 Skolemelk: FAU ser ikke behov for å utvidet sortimentet av melk.  

 Høyspent ledning ned i bakken: Folkehelse (barns bruk av friområdene, turmulighetene). 

Retningslinje for barn og unge. Friområder som blir berørt, skal erstattes. Sandved er den 

bydelen med dårligst tilbud på friområde. Høringsfrist på planprogram er 21. januar 2015. 

Hvordan skal kvaliteten opprettholdes på friområdet?  

o Hege formulerer et forslag som FAU fremmer til prosjektet.  

 Tema til foredrag på foreldremøte: Barnevakten (om nettvett). Læringsmiljøsenteret Pål 

Roland. I slutten av mai/begynnelsen av juni. Ekstra info fra skolen om nybygget på skolen.  

 Innspill til bygge-prosjektet: Høyttaler til 17.mai bruk/lysfest. Stikkontakt til utendørs 

aktiviteter. Mulighet til å få dette inkludert i dagens nybygg – sjekke med ledelsen.  

 Flytting av skatepark slik at lekeplassen ved Pyramiden kan flyttes dit: Mellom Sandneshallen 

og fotballøkka. Fotballbanen mellom Agatveien og Diamantveien. Hvem tar kostnaden av 

eventuell flytting? 

Overføres til neste møte: Sak om skole-genser er utsatt til februar. Neste møte er mandag 2. februar 
kl. 18-19.30 



Referat fra 1. desember 2014:  
 
Tilstede: 1a, 1c, 1d, 2a, 2D, 3a, 3b, 4a, 4b, 4c, 5b, 6a, 7ab,7c og SFO 2. Siri Wernø. 
 
Referent: Merete Vigesdal (Anne Berit Mølstrevold) 
 
 
Info fra skolen: 
 

- Blime dansen, hele skolen danset og det ble lagt ut på skolen sin hjemmeside. 
- "Skole hit"; studio + video. 
- Hjemmesiden: sjakk, bladet utdanning kom og laget reportasje om sjakk på Sandved. 
- Lysfesten 
- Kvalitetsplan, samarbeid skole-hjem: kom inn mange innspill sist møte hvis flere så gi 

beskjed. 
- Skateparken er gitt til bydelen i 2005 (må stå i 20 år) skolen har ønsker å flytte den. 
- Ballbingen (fra 1999) vedlikehold 
- Grusbanen: rektor har avtalt møte med eiendom og Njål Erland. 
- Foreldreundersøkelsen har kun 20% svar pr i dag, Mail ut til foreldre via 

klassekontaktene frist 19. Desember. Fau spanderer pizza på beste trinn. 
 
Status på evaluering etter foreldreundersøkelsen i fjor:  

 SFO foreldremøte skal komme tidligere på høsten.  

 Skole: forventninger som tas opp på foreldremøtene, blir de for detaljert? 

 Arbeidsro: hva gjorde at scoren er lavere på denne?  
 
Eventuelt: 
Saker som utsettes til januar-møtet:  

 Skolemelk 

 Skole-genser 

 Foreldremøte (vår møte) forslag til tema flyttes til januar. Tenk hva som er aktuelt for oss 
foreldre.  

 
 


